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Zápis ze schůze Akademického senátu Teologické fakulty Jihočeské univerzity  
ze dne 2. dubna 2008 

 

Přítomni: Bauman (nebyl přítomen od hlasování o 4. bodu programu - omluven), Kaplánek, 

Macků, Pavelková, Řepa, Všetula, Weis, Žlábková 
Omluven: Křišťan 

Hosté: Hledíková, Machula (zastupoval děkana Kašného) 
 

 

Předsedkyně AS TF JU přivítala přítomné členy akademického senátu, proděkana T. Machulu 
a tajemnici fakulty J. Hledíkovou. Dále se vedení schůze ujal místopředseda akademického 
senátu Richard Macků a seznámil účastníky s jejím programem:  

1) Návrh opatření děkana „Podmínky pro druhé kolo přijímacího řízení ke studiu na 
Teologické fakultě Jihočeské univerzity v Českých Budějovicích v ak. roce 2008/2009“.  

2) Výroční zpráva o hospodaření TF JU za rok 2007. 
3) Návrh rozpočtu TF JU na rok 2008.  
4) Organizace předkládání návrhů na kandidáty na funkci děkana a usnesení AS o návrhu na 

jmenování děkana.  
5) Různé. 
 

 

1) Projednání a schválení návrhu opatření děkana  
Návrh byl představen proděkanem T. Machulou. Senát dále diskutoval o některých bodech 
opatření, především o kritériu předložení bakalářské práce pro zájemce přihlášené na 
navazující magisterské obory a o podmínkách vztahujících se k předchozímu teologickému 
vzdělání uchazečů.  
 

AS TF JU hlasoval o následujícím usnesení: AS TF JU schvaluje návrh opatření děkana 
„Podmínky pro druhé kolo přijímacího řízení ke studiu na Teologické fakultě Jihočeské 
univerzity v Českých Budějovicích v ak. roce 2008/2009“. 
Výsledek hlasování: pro - 7, proti - 0, zdržel se - 1 

 

 

2) Výroční zpráva o hospodaření TF JU za rok 2007. 
Zprávu podrobně komentovala tajemnice Teologické fakulty Jihočeské univerzity 
J. Hledíková. Kromě přehledu čerpání financí v předchozím roce nastínila také strategický 
výhled ministerstva ve financování vysokých škol v budoucnosti. Tajemnice dále požádala 
senát o schválení převedení finančního přebytku z roku 2007 do fondu odměn. Poté reagovala 
na další dotazy vztahující se k výroční zprávě. 
 

AS TF JU hlasoval o následujícím usnesení: AS TF JU schvaluje Výroční zprávu 
o hospodaření TF JU za rok 2007. 
Výsledek hlasování: pro – 8, proti – 0, zdržel se - 0 

 

AS TF JU dále hlasoval o následujícím usnesení: AS TF JU schvaluje převedení 
hospodářského výsledku z roku 2007 - zisku ve výši 10 025,- Kč do fondu odměn. 
Výsledek hlasování: pro – 8, proti – 0, zdržel se - 0 
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3) Návrh rozpočtu TF JU na rok 2008. 
Návrh rozpočtu byl prezentován tajemnicí J. Hledíkovou, která představila detailní plán 
rozdělení prostředků na vzdělávací činnost, výzkum a provoz školy na rok 2008. Upozornila  

na změny v rozpočtech kateder, které nově disponují i finančními zdroji k čerpání mzdových 
nákladů na své pracovníky. K tomuto bodu vznesl námitku M. Kaplánek, který nastínil možné 
komplikace v takto nastaveném rozdělování financí vzhledem k omezené pravomoci kateder 

při zařazování pracovníků do příslušných mzdových tarifů. T. Machula a J. Hledíková 
následně představili očekávané přínosy tohoto systému vzhledem k jeho přehlednosti 
a zjednodušení v administrativě. Senát dále diskutoval o plánovaném zřízení dvou 

kopírovacích místností, které by měly nahradit současný nákladnější provoz malých tiskáren. 
Tajemnice dále na dotaz I. Žlábkové potvrdila, že se vzhledem k rozšíření pracoviště o další 
patro, počítá s přijetím dalšího pracovníka na úklid. R. Macků se poté dotázal na plánovanou 
změnu platformy webových stránek TF JU. T. Machula v reakci na tento dotaz představil plán 
modernizace webu TF JU, který by měl proběhnout v průběhu letních prázdnin. 
 

AS TF JU hlasoval o následujícím usnesení:  AS TF JU schvaluje Návrh rozpočtu TF JU na 
rok 2008. 

Výsledek hlasování: pro – 8, proti – 0, zdržel se - 0 

 

 

4) Organizace předkládání návrhů na kandidáty na funkci děkana a k usnesení AS 
o návrhu na jmenování děkana. 

Předsedkyně AS TF JU Iva Žlábková představila navrhovaný časový harmonogram. 
V následné diskusi se senát usnesl, že návrhy na kandidáty budou obsahovat jméno a příjmení 
člena akademické obce, který návrh předkládá a jméno, příjmení a pracoviště nebo bydliště 
kandidáta. Návrhy se budou podávat na určeném místě v knihovně TF JU. Termín 
shromáždění akademické obce TF JU určený k veřejnému představení kandidátů byl stanoven 
na 15. 5. 2008 od 10:00 – 12:00. AS TF JU se shodl na následujícím časovém harmonogramu: 
9. 4. 2008  
- zveřejnění výzvy k předkládání návrhů na kandidáty na funkci děkana 

9. 4. 2008 – 23. 4. 2008 
- podávání návrhů na kandidáty na funkci děkana členy akademické obce v knihovně TF JU 

24. 4. 2008 – 6. 5. 2008 
- členové volební komise získají od kandidátů souhlas s kandidaturou 

7. 5. 2008 
- v 9 hod. zveřejnění seznamu kandidátů na úřední desce fakulty 

14. 5. 2008 
- v 9 hod. zveřejnění stručného životopisu a stručné představy o směřování fakulty 

jednotlivých kandidátů na funkci děkana na úřední desce fakulty  

15. 5. 2008  
- 10,00 – 12,00 hod. – shromáždění akademické obce TF JU, na kterém se představí 

kandidáti na funkci děkana  
15. 5. –  23. 5. 2008 
- členové akademické obce mají možnost vyjádřit písemně volební komisi připomínky ke 

kandidátům na funkci děkana 

28. 5. 2008 
- 13,00 – 15,00 hod. schůze akademického senátu TF JU  
- usnesení AS o návrhu na jmenování děkana TF JU 
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AS TF JU hlasoval o následujícím usnesení: AS TF JU schvaluje výše uvedený časový 
harmonogram předkládání návrhů na kandidáty na funkci děkana, způsob a místo podávání 
návrhů kandidátů a způsob podávání připomínek. 
Výsledek hlasování: pro - 6, proti – 0, zdržel se – 1 

 
Dále senát jednal o složení volební komise pro předkládání návrhů na kandidáty na funkci 
děkana a pro usnesení AS o návrhu na jmenování děkana. 
Do volební komise byli navrženi: M. Pavelková, K. Řepa, I. Žlábková. 
 
AS TF JU hlasoval o následujícím usnesení: AS TF JU schvaluje výše uvedené složení 
volební komise. 

Výsledek hlasování: pro - 7, proti – 0, zdržel se - 0 

 
 

5) Různé 
A. Křišťan posílá po I. Žlábkové informaci, že AS JU plánuje na 24. 4. 2008 setkání 

univerzitní akademické obce na téma Trendy v připravované reformě terciálního vzdělání. 
Setkání se zúčastní prof. Zrzavý, spoluautor Bíle knihy o terciálním vzdělávání a člen grémií, 
ve kterých se reforma uskutečňuje. Předpokládaná témata: role VŠ ve společnosti, 
diverzifikace škol a fakult, školné, role senátu, financování vědy, nový zákon o VŠ atd. 
M. Kaplánek v návaznosti upřesnil některé informace týkající se tohoto tématu. 
 

I. Žlábková dále informovala o možnostech zdokonalení současné organizace Studentského 

hodnocení výuky a navrhuje se touto věcí zabývat v budoucnosti. 
 

Příští schůze AS TF JU se bude konat ve středu 7. května 2008 14,00 – 16,00 hod. 
 

 

 
Zapsal:  K. Řepa 

Za správnost: I. Žlábková 

8. 4. 2008 
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